
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 24 oktober 2023 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Tomas Carlsson, Ida Junker, Lars Olsson, Karin Pettersson, 
Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-Olof Hasselborn. 
Adjungerad: Ove Andersson. 
 

1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 
 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
 
• Änget: Rune Pettersson har ombesörjt efterbete.  
• Ardrekistan: Ove har kontakt kring att förbättra belysningen.  
• Petsarvebastun, taket. Lasse har pratat med Mikael Modin, diskussion pågår om 

nya falar.  
• Under klinten, röjningen. Vi får anpassa ambitionsnivån efter hur många som 

kommer.  
• Kyrkan. Sockenborna ser till att hålla den öppen under Allhelgonahelgen. 
• Kvarnen. Den måste renoveras om den ska kunna köras. Pärsen är trasig. Kvarnen 

är skänkt av Bringsarveborna till Sockenföreningen. Vi gör det till en aktivitet i mars 
att besöka kvarnen, inklusive korvgrillning. Vi tar med det i vårprogrammet. Då kan 
vi även se på slipskårestenarna, och kanske är det något fågelliv på Svinmyr.  
 

Såidet 
¨Såidegubbarna¨ har träffats två gånger i höst. Arbetet har kommit igång planenligt.  
 

Bygdegårdskommitten  
• Bastun: Det kvarstår en del av renoveringen, bl a duschrummet. En 

kostnadsbedömning måste göras innan Frank gör en ansökan till Ljusa Udden-
bolaget om pengar. Bastuvärdar är nu utsedda. Diskussion om ifall bastuvärdarna 
ska slippa betala bastuavgiften. 
 

Evenemangskommitten 
Kommande evenemang: 
• Höstpub 28/10 kl 19. Alkoholtillståndet är klart. Frank handlar på Systemet. Agneta 

handlar resten. De som kan i styrelsen kommer och hjälper till att göra i ordning kl 
14.  

• Lucia. Jan-Peter kollar med sin dotter Matilda om det finns några barn som vill 
lussa.  

• Julgröt. Fredag 12 januari, be om anmälan en vecka innan. Karin kollar med Rose-
Marie om hon kan vara med och fixa.  

          
Nya förslag: 

• Per Widerström arkeologen, kommer gärna tillbaka.  
• Besök vid Häggs skogskoja med stall vid Kobacken på väg till Torsburgen. 
• Kvarnutflykten och Svinmyr. 
• Fågelcirkel, tre träffar. 
• Ardresippan, utflykt, med forskare eventuellt. Kanske i samma träff till Mullvalds 

strandskog och spjutskråp.  
• Ängesvandring. 
• Öppen eftermiddag i arkivet. 



• Filmer och webbinarier i bygdegården, bl a om beredskapsfrågor.  
 

Framtids- & utvecklingskommittén 
• Information från Nygarn Utveckling (Austerland Energigemenskap) har kommit. Vi 

ska sprida den till våra medlemmar. Ida gör det.  
• Belysning där barnen väntar på skolbussen: Frank fortsätter undersöka vad det 

kostar med solcellsdrivna belysningsstolpar.  
 

3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
    Ekonomin gicks igenom. Vi är ca 155 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

Inga nyinflyttade.  
 
5) Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser. 
 
6) Övriga frågor 

Hemsidan: Vi avvaktar med förnyelse av hemsidan.  
Texter till filmerna på hemsidan: Lasses förslag bra, Ida lägger in dem.  

 
7) Nästa möte 

5 december kl 19 i Bygdegården. 
 
8) Att göra 

Agneta: Kollar med Simon m fl om förutsättningarna för luciafirande.  
 
Enligt tidigare beslut:  
Frank: Gör ett gåvobrev där Ardrekistan skänks från Sockenföreningen till Garde 
församling; ansökan till Ljusa Udden-bolaget om pengar till basturenoveringen; kollar vad 
det kostar med belysningsstolpar; fortsättning på underhållsplan för Bygdegården; kolla 
hur Simons dokumentation kan överföras; sätta upp nya skyltarna tillsammans med Ove. 
Jan-Peter: Tillfrågar schaktbolag om provgrop för avloppet Bygdegården. 
Agneta: Underhåll träskyltarna. 
Tomas: Underhåll träskyltarna. 
Ida: Underhåll träskyltarna. 
 

 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                        Vid protokollet: Ida Junker sekr.
   

 


